



香港特別行政區衛生署  
HKSAR Department of Health

電子健康及檢疫資訊申報  
Electronic Health & Quarantine  
Information Declaration

<https://www.chp.gov.hk/hdf>



所有入境香港的人士必須遞交健康申報及檢疫資訊申報

All inbound travellers entering Hong Kong are required to submit **health declaration and quarantine information declaration**

遞交網上表格後，請下載申報結果（按“儲存QR碼”鍵）或屏幕截圖，並於到達香港後向衛生署職員展示

After submitting the online form, please **save the result** (press “Save QR code” button) **or screen capture**, and show it to the staff of the Department of Health upon arriving Hong Kong

為減少在管制站的等候時間，請於到港前完成申報

To shorten the waiting at control points, please complete the submission **before arriving at Hong Kong**

經香港國際機場入境，二維碼(QR碼)有效時限為48小時(若經陸路管制站入境，二維碼有效時限則為24小時)。

The QR code is valid for 48 hours for arrival via Hong Kong International Airport (For arrival via land control points, the QR code is valid for 24 hours).